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Vedr. Vedtak om avslag på søknad om tilskudd til spesielle miljøtiltak i jordbruket – Nofence.

Viser til deres vedtak av 29.09.2023, der Alver kommune har vedtatt å avslå min søknad av 
27.02.2023. Jeg påberoper meg således retten til å klage og håper at Alver kommune vurderer saken 
på nytt. 

Jeg forstår at SMIL ordningen og tiltak for å fremme biologisk mangfold i skog og utmark bare 
kommer inn under ordningen dersom den aktuelle lokaliteten kan klassifiseres som gammel 
kulturmark. For eksempel tidligere innmarksbeite, kulturbeite mv. Alver kommune mener at det 
omsøkte arealet ikke kan klassifiseres som gammel kulturmark. Dette på grunn av at området i lang 
tid har vært skogdekt samt vært registrert som løvskog siden 1979.

Området har fra tidlig 1900 tallet og til 1960 tallet vært brukt som beitemark. Både kyr og sau har 
gått på arealet. Jeg er av den oppfatning at området bør defineres som beite og gammel kulturmark 
knyttet til gårdens innmark/utmark. Det kan dokumenteres med bilder fra boken «Sellevoll» som 
Arne Årseth har gitt ut. Bilde og tekst på side 104 i boka. Bilde er tatt fra Sellevollmarka, og man kan 
tydelig se deler av det omsøkte område med konturene av inngjerdingen i bakgrunnen. Bildet 
bekrefter hvordan landskapet så ut på slutten av 1950 årene. Lokale personer har også fortalt 
hvordan det var før i tiden, men at det den senere tid har blitt mindre beiting, og resultatet av dette 
har medført at området har blitt dekt av skog og kratt. 



Med bakgrunn i dette håper jeg at Alver kommune vil omgjøre vedtaket, da overnevnte bekrefter at 
området i Sellevolsmarka tidligere har vært benyttet til beiting.
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